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"These stories are like potato chips; one is never enough, and they're all but impossible
not to devour in rapid succession. Moreover, they lend themselves to repeat reading..."
&#151;Library Journal 

"Suiting the armchair as well as they did as long as a century ago, these articles will be
popular indeed." &#151;Booklist 

Worlds to Explore evokes that bygone era in which the pages of National Geographic
were as close as most people could get to high adventure and faraway lands. The 54
tales reproduced here immerse today's readers in wonder and thrill of exploration
before the age of mass tourism. Along with notable explorers such as Edmund Hillary,
Anne Morrow Lindbergh, and Teddy Roosevelt, other less famous travelers take us to
places few Americans had ventured before. We follow as "An Unbeliever Joins the
Hadj," trek "Across Tibet from India to China," and take "A Round Trip to Davy Jones's
Locker." 

Introduced by brief essays that provide context and perspective, these engaging
selections speak for themselves&#151;and trace the National Geographic Society's
growth as it explored the unknown and brought it home to readers eager for
knowledge of "the world and all that is in it."
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书评

有很多时候,我们只能被迫在城市或者乡村过着一成不变的生活,尽管无奈,生活还要继续,
但是想飞出身边世界的心也许还被深藏,只是我们没看见罢了,不然,你怎么会被国家地理
精美的摄影图片迷得神魂颠倒,被书中生动优美的文字逗得亦哭亦笑,被探险途中的故事
感动得泪流满面.人生不过一...  

-----------------------------
本书选的文章大多在19世纪末，20世纪初，这个年代，对于我们，或者说地球上的大
部分国家，并不是很好的时代，战争是一剂很猛的药，整个地球都在颤动，当然，这并
不适用于西方，那个年代，是属于西方的
19-20世纪交接处，可以算是人类摆脱愚昧年代的最后黑幕，以地理学来看，那...  

-----------------------------
书里主要收集的是50年以前国家地理发表的游记精选。那是大航空时代来临前的游记。
世界的很多地方，还保留着几千年来持续的封闭文化和生活。那里的人们，没人听过欧
洲和美国。那个年代的旅行，还属于探险的年代。
作者笔下的东方世界，还是土匪横行，危机四伏的区域。而读...  
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